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Zápisnica 

z 2. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Mestisko konaného dňa 

24. 3. 2023 v zasadačke Obecného úradu v Mestisku 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

4. Sľub poslanca 

5. Plán kultúrno-športových podujatí na rok 2023 

6. Umiestnenie multifunkčného ihriska 

7. Výstavba kanálu pri zástavke a podanie žiadosti v rámci projektu „Výstavba stromov,  

    zelene“ 

8. Memorandum o partnerstve a spolupráci VÚC 

9. Určenie platu hlavného kontrolóra 

10. Voľba hlavného kontrolóra 

11. Žiadosť o poskytnutie telocvične 

12. Schválenie cien za prenájom obecných priestorov 

13. Rôzne  

14. Záver 

 

k bodu  1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce Jaroslav Nagajda otvoril 2. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva  

privítaním prítomných poslancov a zapisovateľa. Konštatoval, že zasadnutia sa zúčastnili 5 

poslanci a preto vyhlásil zasadnutie za uznášania schopné. Prezenčná listina bola prítomnými 

poslancami podpísaná a tvorí prílohu tejto zápisnice.  

Starosta obce navrhuje: 

- za zapisovateľa zápisnice Viktora Miňa 

- za overovateľov zápisnice Mgr. Danielu Piruchovú a Ing. Kamila Cimbalu  

 

UZNESENIE č. 3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Mestisku  

A/ schvaľuje  

     - zapisovateľa Viktora Miňa 

     - overovateľov zápisnice Mgr. Danielu Piruchovú a Ing. Kamila Cimbalu 

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 0 

 

K bodu 2 Starosta obce predložil program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

UZNESENIE č. 4/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Mestisku  

A/ schvaľuje  

     program obecného zastupiteľstva  

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    
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Zdržal sa 0 

 

K bodu 3 Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. Kontrolu plnenia uznesenia 

previedol starosta obce, ktorý konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva boli 

splnené alebo sú v plnení. 

 

UZNESENIE č. 5/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Mestisku  

A/ berie na vedomie  

     kontrolu plnenia uznesenia  

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 0 

 

K bodu 4 Sľub poslanca náhradníkom za zosnulého Mariana Cimbalu je Erik Sadiv, ktorý na 

dnešnom zasadnutí zložil zákonom predpisaný sľub.  

 

UZNESENIE č. 6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Mestisku  

A/ konštatuje,  

     že poslanec Erik Sadiv zložil zákonom predpísaný sľub  

HLASOVANIE:  

Za  4  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová 

Proti  0    

Zdržal sa 1 Erik Sadiv 

 

K bodu 5 plán kultúrno-športových podujatí na rok 2023 starosta obce informoval poslancov, 

že je potrebné doplniť komisiu o 2 členov komisie. Do tejto komisie boli navrhnutí Kristína 

Kizáková a Iveta Sláviková. Z dôvodu, že komisia nezasadala, nebol predložený návrh plánu 

kultúrno-športovej činnosti na rok 2023. 

 

UZNESENIE č. 7/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Mestisku  

A/ schvaľuje  

     doplnenie kultúrno-športovej komisie o 2 členov 

     - Kristína Kizaková   

     - Iveta Sláviková  

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 0 

 

K bodu 6 umiestnenie multifunkčného ihriska starosta obce navrhoval pri budove bývalej školy, 

Ing. Kamil Cimbala navrhol na doline pod parkoviskom pri kultúrnom dome. K tomuto návrhu 

sa priklonila aj Mgr. Daniela Piruchová 
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UZNESENIE č. 8/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Mestisku  

A/ berie na vedomie  

     informáciu o umiestnení multifunkčného ihriska 

B/ ukladá 

     starostovi obci, aby urobil prieskum ohľadom umiestnenia multifunkčného ihriska na   

     doline (statika, výšky a pod.) 

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 0 

 

K bodu 7 výstavba kanálu pri zástavke, starosta obce informoval, ak by sa slovenskej správe 

ciest nepodarila výstavba tak ako to bolo prezentované t. j. do 30. 6. 2023 bolo by potrebné, 

aby obec bola pripravená a bol urobený kanál po ceste popod vaľkovú vykopaním kanálu po 

ľavej strane s napojením už na existujúci kanál. Tak by sa  predišlo znovu zatekaniu vody do 

obce ďalej starosta informoval poslancov podanie žiadosti v rámci projektu „výsadba stromov, 

zelene“. 

 

UZNESENIE č. 9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Mestisku  

A/ berie na vedomie  

     informáciu o výstavbe kanálu 

B/ schvaľuje  

    - podanie žiadosti v rámci projektu „Výsadba stromov, zelene“ 

    - povinné spolufinancovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených nákladov 

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 0 

 

K bodu 8 memorandum o partnerstve a spolupráci VÚC starosta obce informoval poslancov 

o memorande a spolupráci s VÚC Prešov. Spolupráca pozostáva z členského zaplatenia, t. j. 

0,10 € za každého trvalé prihláseného občana. Z týchto finančných prostriedkov je možnosť 

finančnej výpomoci z VÚC pri živelných pohromách. 

  

UZNESENIE č. 10/2023 

Obecne zastupiteľstvo v Mestisku 

A/ schvaľuje  

     memorandum o partnerstve a spolupráci VÚC 

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 0 

 

K bodu 9 určenie platu hlavného kontrolóra, plat hlavného kontrolóra obce je stanovený 

v zmysle zákona o odmeňovaní hlavných kontrolórov miest a obci.  
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UZNESENIE č. 11/2023 

Obecne zastupiteľstvo v Mestisku 

A/ schvaľuje  

     plat hlavného kontrolóra obce 3,5 % podielom z platu hlavného kontrolóra na  

     plný úväzok 

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 0 

K bodu 10 voľba hlavného kontrolóra. Za hlavného kontrolóra obce sa prihlásili 2 uchádzači. 

Jozef Kaščák a Ing. Gabriela Pribulová. Po oboznámení sa s prihláškami poslanci verejne 

hlasovali. 

 

UZNESENIE č. 12/2023 

Obecne zastupiteľstvo v Mestisku 

A/  volí  

      za hlavného kontrolóra obce Mestisko Ing. Gabrielu Pribulovú od 1. 4. 2023. 

HLASOVANIE:  

Hlavný kontrolór Jozef Kaščák 

Za  2  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Daniela Piruchová 

Proti  3 Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Erik Sadiv    

Zdržal sa 0 

HLASOVANIE:  

Hlavný kontrolór Ing. Gabriela Pribulová 

Za  3 Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Erik Sadiv  

Proti  2 Kamil Cimbala, Mgr. Daniela Piruchová    

Zdržal sa 0 

 

K bodu 11 žiadosti o poskytnutie priestorov telocvične informoval starosta obce poslancov, že 

boli predložené žiadosti od KST Kaštielik Mestisko každý piatok od 17.00 hod. do 19.00 hod. 

a Únii žien bez uvedenia času. Poslanci sa uzhodli, že je potrebné prideliť priestory telocvične 

aj mládeži a dôchodcom, keď o tieto priestory požiadajú. 

 

UZNESENIE č. 13/2023 

Obecne zastupiteľstvo v Mestisku 

A/ schvaľuje  

     poskytnutie priestorov telocvične KST Kaštielik Mestisko každý piatok od 17.00 hod. do  

    19.00 hod. 

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 0 

 

K bodu 12 schválenie cien za prenájom obecných priestorov, Mgr. Erika Červená ako 

predsedníčka ekonomickej komisie predložila návrh cien za prenájom obecných 

priestorov, odmeňovanie poslancov, členov komisií a zapisovateľa, ktoré boli spracované 

a navrhnuté finančnou komisiou. Poslanec Doruľa navrhol, aby prenájom priestorov tanečné 

zábavy pre občanov bez TB 200,00 € + 20,00 € + energie, prenájom altánku + miestnosť výčap 
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+ WC pri futbalovom ihrisku pre občanov s TP 10,00 € 24 hod. + energie a pre občanov BTP 

30,00 € 24 hod. + energie. 

Poslanci za tento návrh hlasovali takto: 

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 1 Mgr. Daniela Piruchová 

K ostatným navrhnutým cenám za prenájom obecných priestorov nemali pripomienky 

a doplnky. Návrh cien tvorí súčasť tejto zápisnice 

 

UZNESENIE č. 14/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Mestisku 

A/ zrušuje 

     smernicu o odmeňovaní poslancov dňa 26. 03. 2019 o odmeňovaní poslancov  

     a členov komisii 

B/ schvaľuje  

     a/ dodatok č. 1 k všeobecnému záväznému nariadeniu č. 04/2015 o správnych poplatkoch  

         za úkony vykonávané obecným úradom a prenájom majetku obce 

     b/ smernicu odmeňovania poslancov ako aj členov jednotlivých komisií pri obecnom   

         zastupiteľstve 

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 0 

 

K bodu doba svietenia verejného osvetlenia v obci starosta obce informoval poslancov ak by 

VO v obci bolo vypnuté od 24.00 hod. do 05.00 hod. tak by sa ročne ušetrilo cca 340,00 € a ak 

by sa znížila intenzita osvetlenia do 22. 00 hod. 80 % od 22.00 hod. do 24.00 hod 60 % od 

24.00 hod. do 05.00 hod 30 % od 05.00 hod. 60 % tak by sa ušetrilo cca 315,00 € a k tomu 

prestaveniu je potrebné zaplatiť 714,00 € a dopravu. Na základe tohto oboznámenia poslanci 

nesúhlasili ani s jedným návrhom a uzhodli sa, že doba svietenia v obci bude tak ako to bolo 

doposiaľ. 

 

UZNESENIE č. 15/2023 

Obecne zastupiteľstvo v Mestisku 

A/ schvaľuje  

     dobu svietenia  

HLASOVANIE:  

Za  5  Ing. Kamil Cimbala, Mgr. Erika Červená, Martin Doruľa, Mgr. Daniela     

                           Piruchová, Erik Sadiv 

Proti  0    

Zdržal sa 0 

 

V rôznom  starosta obce informoval poslancov, že obec dostala ponuku od p. Petra Maťaša na 

kúpu pozemku pri Dome smútku. Poslanci súhlasili s kúpou pozemku za sumu 0,50 € za 1 m2.  

     Poľovnícky zväz v Mestisku predložil zmluvu pre Obec Mestisko za pozemky, ktoré sú vo 

vlastníctve obce. Poslanci súhlasili s podpísaním zmluvy za podmienok poskytnutia mäsa 

z vysokej zveri, t. j. jedna jelenica pri usporadúvania akcie v obci.  

     Starosta obce informoval o stave kanalizácii v obci, že bol na stretnutí  s riaditeľom VVS 

závod Svidník spolu aj so starostom obce Hrabovčík s výsledkom jednania VVS nebudú  
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prevádzať výstavu kanalizácie v obci, ale mali zaplatiť spoluúčasť na výstavbe kanalizácie 

v obci Mestisko cca 200 tis. eur. Z dôvodu, že bol vymenený krajský riaditeľ VVS Košice tak 

sa k tomu to problému ešte nevyjadril. 

     Starosta obce informoval poslancov o majetkovom priznaní občanov obce, že každý občan 

obce je povinný podať majetkové priznanie pri prírastku majetku ako aj úbytku majetku.  

     Poslanci iniciovali starostu obce, aby ponúkol objekty bývalej školy na prestavbu na 

stacionár. 

     Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bol prítomný aj občan obce p. Milan Mitruška, ktorý 

požiadal poslancov o vystúpenie na zasadnutí, kde mu poslanci udelili súhlas. p. Milan 

Mitruška spochybňoval činnosť bývalého starostu p. Stanislava Baku a poukázal  na niektoré 

audity obce za predchádzajúce roky 2019-2022. Starosta obce p. Milanovi Mitruškovi povedal, 

že budú prehodnotené spomínané roky. 

     Starosta obce informoval o rozšírení VO v obci a to pri novostavbách p. Semana, p. Tkáča 

a p. Kudlika. 

     Informoval tiež, že uvítacie tabule pri vstupe do obce sú vo veľmi zlom stave skorodované 

a že už predbežne jednal s p. Rusinom o návrhu na nové tabule. 

     Starosta obce informoval poslancov, že v Dome smútku musí byť evidencia prijímania 

nebohého, počet hodín čas pohrebu, výkop hrobu s fotodokumentáciou a pochovávanie. 

     Starosta obce informoval, že povolenie za zásyp doliny pod kultúrnym domom stratilo 

platnosť a je potrebné predložiť nové doklady na predlženie zásypu za veľmi tvrdých 

podmienok. 

     Starosta obce navrhol poslancom doplnenie požiarno-povodňovej komisii za 3. člena p. 

Jozefa Blaška. Poslanci s týmto návrhom a súhlasili. 
 

 

Zapísal: Viktor Miňo 

 

Overovatelia: Ing. Kamil Cimbala  .................................................... 

 

  Mgr. Daniela Piruchová  .................................................... 

 

 

 

 

         Jaroslav Nagajda 

           starosta obce 

 


